
Afdeling Afd.18 Lindeparken 

Mødested/-dato 5. august 2024 

Referent Vivi Træholt 

Mødedeltagere Kirsten N., Lisbeth L., Anna P., Vivi T., Paw N. 

 

 
 
 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 

Underskrift af referat fra den 

3.6.2024 

Dagsorden Godkendt. 

Referat fra den 3.6 2024 underskrevet.      

2. Orientering Ang. Udliciteringsplanerne for vaskehuset afventer vi 

stadig svar fra driftskontoret.  

 

Vi har igen fået vimpel i flagstangen. 

 

3. Gårdrenovering I de beregninger der er kommet fra Jacob Lahn ang. 

økonomien i projektet, er bestyrelsen blevet 

opmærksomme på at der er en dobbelt beregning ang. 

gyngestativer da der både er en beregning på stativer i træ 

og stål. Her er det bestemt fra bestyrelsens side det kun er 

stativerne i stål der skal indkøbes.  

Herefter afholder bestyrelsen et møde med 

administrationen om det videre forløb.  

På afdelingsmødet fremlægges projektet i sin nuværende 

form. 

Der arbejdes videre med hjørnemiljøerne, på legepladsen. 

4. Aktivitetsudvalg Vi har i bestyrelsen talt om for og imod at have en 

facebook side for afd. 18. 

Vi fastholder facebooksiden og løber den løbsk på en 

uhensigtsmæssig måde lukker vi den igen. 

VT forsætter i aktivitetsudvalget 

 

 

5. Ordinært afdelingsmøde, 

herunder forslag fra bestyrelsen. 

I bestyrelsen genopstiller Kirsten ikke, Anna ikke og Vivi 

ikke.  

Vi mangler dermed 1 formand, 2 bestyrelsesmedlemmer 

samt min. en suppleant. 

 

Afdelingsbestyrelsen har behandlet og fremsætter forslag 

om: 

Forhøjelse af leje af garager, carporte, ekstra kælderrum 

med virkning fra 1. januar 2025. 

samt forslag om tilføjelser og uddybning vedrørende 



bestemmelserne om affald og indkøbsvogne i afdelingens 

husorden. 

 

 

6. Eventuelt Intet 

7.   

8.   

9.  

 

 

 
 

 
 

 


